
    

1 
 

 
Årsberetning  

Klæbu IL Håndball 
2023 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



    

2 
 

Styrets sammensetning 
• Leder: Jørund Ulstad       
• Nestleder: Trond Vegar Vik 
• Styremedlem: Merete Flatjord 
• Styremedlem: Ole Kristian Flatjord 
• Styremedlem: May Linn Dahl Hegvold 
• Styremedlem: Per Inge Aagård 
• Styremedlem: Lise Andersen Flatjord 

 

Sportslig Utvalg 

Renee Schei 
Victoria Koen 
Sylvi Thun 
 

Styrets arbeid 
Styret har hatt 8 styremøter ila året,  og vår oppgave har vært å behandle saker som  angår den 
daglige driften av avdelingen, samt planlegging og gjennomføring av avdelingens arrangement. 
Viktig har det også vært og sørge for et godt sportslig tilbud til våre utøvere, og at vi har trenere til 
alle våre lag. Det har også vært jobbet godt med dommere, og vi har ila året utdannet flere 
barnedommere, som vi etterhvert håper tar steget opp å dømmer eldre lag. 

Spesielle oppgaver: 

Avdelinga har flere faste dugnader: 
 
Andeløp 

Vårt tradisjonsrike andeløp ble selvfølgelig arangert også i 2023. 
Nytt av året var at vi flyttet løpet fra Tanem Bru, til Håggåbekken nedenfor Hallsetheimen. 
Lite vann og lite strøm  i bekken gjorde det mer utfordrende enn det vi trodde det skulle bli, men 
takk til spillerne på J2011 som hoppet uti og sørget for at alle de 1350 endene kom i mål. 

Håndballskole 
Håndballskole i høstferien i regi av sportslig utvalg. 
Ivan Kovacic hadde ansvar for det faglige med god hjelp av spillere fra J20. 
60 utøvere påmeldt. 

Miniturnering 
Vår årlige miniturnering i desember, ble flyttet til januar, pga VM i Trondheim. 
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Kiosk i Klæbuhallen  
Vår viktigste dugnad. Få som kan motstå duften av nystekte kanelboller når de kommer for å se på 
håndball. 
Flott samlingsplass, som også er populær hos våre lag for å arrangere middag, kveldsmat etc. 
før/etter trening, eller hvor de kan samles for ett spillemøte. 

 

Nidaros Sparebank Cup   
Etter 2 års drift kan man vel kalle det en tradisjon? 

Flott arrangement vi har fått til, og mye gode tilbakemeldinger både fra deltagende lag, dommere og 
tilskuere. 53 lag som deltok, inludert våre egne, og det ble gjennomført 117 kamper ila torsdag-
søndag. Det nærmer seg max av hva vi klarer, men vi skal klare å få inn noen kamper til, å håper vi 
vokser allerede i 2024. 

 

Aktivitet 
 

Høy aktivitet og mange lag i serie. 
I april tok vi turen til Lillehammer og Baldus Cup, som var klubbens reisecup. VI stilte med 15 lag, og 
hadde ei flott helg på Lillehammer. 
 

I september gjentok vi suksessen fra 2022, med utenbys treningssamling for alle utøvere fra 2013 og 
eldre i Verket på Røros. 
Det ble nok ei flott helg på Røros, og en boost for klubbfølelsen.  
Takk til de som står for å arrangerer dette for våre spillere. 
 

Ansatte ny trener for Damer 3.div i mai. 
Ivan Kovacic, kommer rett fra assistent jobb i Levanger 1.div, og før dette har han hatt flere 
trenerverv i klubber på østlandet. Ivan tegnet en 1-års kontrakt, som vi håper vi kan forlenge i april 
2024. Ivan skal primært  ha ansvar for J16 og Damer 3.div, men tanken er at han skal kunne brukes 
på guttesamlinger, posisjonstreninger, håndallskole etc. 

Til seriespill har vi lag i alle klasser, med unntak av hull på guttesiden. Vårt eldste guttelag er G14, før 
vi kommer på G20. Tynne staller også på yngre guttelag så vi har en utfordring med å rekruttere 
gutter. 
Vi klarer å beholde  de 4 seniorlagene fra 2022, og i tillegg får vi også ett damelag i 4div. Det vil si at 
vi har 3 damelag, 3, 4, og 5.div og 2 herrelag, 3 og 4. div. Aldri hatt så mange lage på senior før, så 
her det tilbud til alle. Både de som vil opp og frem, og de som vil spille bare for gøy. Får også etablert 
ett G20 lag ila sommeren og våren, av gutter som har spilt for klæbu før og har søkt lykken i andre 
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klubber, men som kommer tilbake. Noen har også sluttet men finner frem skoa igjen å blir med. G20 
og H4 er samme treningsgruppe, men noen får også hospitere opp til H3. 

For første gang klarte Klæbu også å kvalifisere seg til Lerøy-serien. Sterk prestasjon av J06 som 
kommer gjennom ett trangt nåløye mot lag som stort sett er året eldre. De meldte seg på for å få 
trening og å kjenne på nivået, noe de klarte bra. Bra jobbet av spillere og trenere på J2006. 

 

Medlemstall 
Medlemmer i KIL håndball pr 31.12.2022 og 31.12.2023 

 

Pr 31.12.2022 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og eldre Totalt 

Kvinner 0 126 89 4 91 310 

Menn 0 107 41 15 41 204 

Totalt 0 233 130 19 132 514 

 

 
 

Styrets økonomiske beretning 
Regnskapet for 2023 viser ett overskudd på 27382,56. 

Viser videre til gjennomgang av regnskap som egen sak. 

 

 

 

Signatur  

Pr 31.12.2023 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og eldre Totalt 

Kvinner 0 120 120 14 100 277 

Menn 0 108 55 14 63 170 

Totalt 0 228 175 28 163 577 

På vegne av styret i Klæbu IL Håndball
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